

ACTA CONSELL DE BARRI LA FLORESTA

**Data:** 12 de desembre 2017

**Núm. Sessió:** 4

**Hora:** 19:00

**Lloc:** Centre Social Sanitari

**Assisteixen:**

**Presidenta:** Nuria Gibert

**Vicepresidenta:** Eva Serrats

**En representació grups polítics municipals:**

CUP- Procés Constituent: Pere Lecha

CiU: Carles Brugarolas

ERC- MES: Francesc Osan

ICV-EUiA: Isidre Marias

**En representació de les entitats:**

AFA Escola La Floresta: Eva Serrats

AW El Faig: Francesc Bailon

Senglar Cultural: Xavier Tercero

Club Olympic La Floresta: Àngel Ruiz

Col·lectiu Gent Gran: Joan Merino

Amics del Teatre Casino de la Floresta: M<sup>a</sup> Angels Quadras

Coral Tardor: Joan Merino

AAW La Serreta: Elisenda Tortajada

**En representació de l'Ajuntament de Sant Cugat:**

Tècnic d'Acció als Barris: Issac Villa

**Excusen l'assistència:**

C's

PSC

Associació de veïns Sol i Aire

Associació El Mussol

Associació Propietaris i Veïns La Floresta: Guillermo Gallego

Plaça de la Vila, 1

08172 Sant Cugat del Vallès

T. 935 657 000



## Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta anterior.
2. Torn obert.
3. Presentació Síndic de Greuges.
4. Informe de la presidència.
5. Pressupostos lliure disposició 2018.
6. Estat de l'execució dels projectes anteriors de lliures disposició.
7. Retorn de la visita a la zona del carrer Cedrela.
8. Seguretat.
9. Comissions: Patrimoni i Memòria, Medi Ambient, Urbanisme, Cultura/Senglar Cultural, Educativa, Igualtat

## Desenvolupament de la sessió

La presidenta inicia la sessió a les 19:10 minuts fent un repàs de l'ordre del dia

### 1. Aprovació de l'acta anterior.

**Sr. Piqué:** a la sessió anterior, en l'apartat de mobilitat es va preguntar quina previsió hi havia d'implementació de la proposta de l' amtu i si no recordo malament es va dir que a finals d'any. Aquesta informació no surt a l'acta. Demano que no s'aprovi l'acta fins que s'incorpori això. He intentat escoltar l' audio, però no està penjat.

**Sra. Gibert:** fem a questa esmena, la deixem incorporada i aprovaríem l'acta al següent consell de barri

### 2. Torn obert.

**Veïna:** presenta una proposta que surt de una iniciativa popular adreçada a la regidoria responsable del nomenclàtor: es proposa que la plaça Miquel Ros passi a denominar-se plaça del Poble ( en memòria de Ramon Borda) D'aquesta manera es vol rendir homenatge al veí de La Floresta , que ens va deixar el passat mes novembre, recordat per la seva implicació al barri.

La veïna dona a la presidenta el document per a que el faci arribar la sol·licitud a la regidoria corresponent

**Veí :** pregunta en quin punt està el projecte de la baixada de Can Llobet

**Veïna:** presenta a un grup de unes 40 famílies amb nadons, que actualment es troben al Casino de la Floresta. Arran d'aquestes trobades ha sortit la idea de presentar un projecte de pressupostos participatius per equipar la sala que s'utilitza al casino

**Sr. Piqué:** respecte a la baixada de Can Llobet , Antoni Serra ens va dir que el projecte s'està fent. El que caldrà preguntar a urbanisme es si s'ha incorporat al pressupost de l'any vinent.

**Sr. Merino:** pregunta si hi ha cap novetat respecte als terrenys de la av. Verge de Montserrat

**Sr. Gibert:** després s'explicarà a la comissió d'urbanisme els passos que s'han donat en aquest tema

**Veí:** pregunta que pensa fer l'Ajuntament amb les "casetes dels mestres". El projecte porta 5 anys aturat

**Veïna:** el panells informatius de les parades de bus de la plaça del centre i de l'estació fa molt de temps que estan espatllats, no marquen be ni l'hora, ni la temperatura, ni la freqüència de pas. Demana si us plau que s'arregli.

**Sr. Merino:** demana una marquesina per a la parada nova de bus de Pont del Diari

**Veí:** presenta un grup de 8 joves que estan organitzant-se per fer un projecte d'habitatge comunitari amb format de masoveria des de maig any 2016. Es van presentar a la subcomissió d'Habitatge, va sortir la proposta de fer una taula sobre masoveria urbana. La proposta ha quedat aturada i proposen tornar a engegar el tema .

**Sra. Gibert** recorda que les queixes i peticions queden recollides en l'acta per fer-les canalitzar-les als departaments de l'Ajuntament corresponents .

### 3. Presentació Síndic de Greuges.

**Sr. Palacio:** dona a conèixer la figura del síndic , que existeix a Sant Cugat des de fa 10 anys . Explica que la responsabilitat del Síndic municipal es envers l'Ajuntament, la EMD Valldoreix i les empreses públiques i concessionàries a través de les quals actua l'Ajuntament.. La oficina del Síndic està al carrer Francesc Moragas, però a més, està previst que el síndic es desplaci un dia fixe al mes, a cada districte, per a fer atenció presencial . El dia en concret està per determinar, però començarem al gener, segurament en aquest mateix edifici.

El Sr. Palacio especifica que el Síndic actua quan l'administració no ho fa, o la resposta que dona no es correcta, però que primer cal adreçar la queixa directament a l'Ajuntament, esgotar aquesta via. La funció del síndic es recolzar al ciutadà davant la institució.

### 4. Informe de la presidència.

#### 4.1. Elecció secretari/a i vicepresident/a

Eva Serrats i Guillermo Gallego, vicepresidenta i secretari respectivament van sol·licitar per mail a les entitats posar a disposició el càrrec .

Dos veïns s'han ofert per a ocupar aquests càrrecs i agafar el relleu: Silvia Llobart i Pere Lecha.

Al final del consell es faran votacions

#### 4.2. Seguretat

La intenció era fer un seguiment dels conflictes al barri, delictes, presència agents cívics etc..., però no ens ha arribat la informació, per lo tant, el raport no ha estat possible. En breu es convocarà la comissió de seguretat per veure com estan les xifres, i esperem al proper consell poder fer el retorn

**Sr. Merino:** Pregunta per què l'ajuntament de Sant Cugat no convoca el Ple del Consell de Seguretat i Convivència de la ciutat?

**Veí:** a una reunió de seguretat, un tècnic ens va explicar que darrere la problemàtica dels robatoris, hi havia també un problema social, que s'intentaria resoldre amb la presència dels agents cívics. M'agradaria saber quin es el perfil dels agents cívics. Penso que si han de fer aquesta feina, haurien de tenir un perfil d'educador social.

**Sra. Gibert :** un element que veiem imprescindible en referencia als agents cívics era posar-los en antecedents del pacte per la convivència. Pel que fa a la formació crec que no esta contemplat , es un pla d'ocupació que te altres requisits.

**Sr. Piqué:** la comissió educativa de barri ha treballat per abordar el tema de manera diferent. S'han fet coses, però ens falta recopilar tot el que s'està fent per poder tenir una mirada mes amplia

**Sra. Gibert:** convocarem en breu la comissió de seguretat per recopilar les dades de la policia, la feina de la comissió educativa i dels agents cívics

**Sergi (escamot) :** la darrera reunió de la comissió de seguretat va ser al novembre. Es va parlar dels agents cívics i ens varen dir que s'incorporarien el dia 15 de novembre als matins; en canvi, les accions passen durant tot el dia. Les accions amb el grup de joves no s'han pogut fer com deuriem. Serveis Socials està assabentat del conflicte que vam tenir amb el joves, però la reunió es va centrar molt en la casa ocupada del carrer Casino. Estic d'acord amb Ramon que s'estan donant passos, però com sempre els donem nosaltres

**Sr. Merino:** ens agradaria, que de cara a la primavera i l'estiu els agents cívics estiguessin a la Floresta també a la tarda, que es quan hi ha mes problemes de falta de civisme

**4.3 . Parc de les dones:** **Sra. Gibert** informa que ja s'ha tramitat la sol·licitud de batejar l'espai de darrere el centre social i sanitari com a *Parc de les dones.*

**4.4. Pacte per la convivència.** El forn de la plaça s'ha sumat al pacte per la convivència.

## 5. Pressupostos lliure disposició 2018.

**Joan( veí) :** informa sobre com fer presentació de propostes a la convocatòria lliure disposició 2018 , com i on fer la votació. (informació disponible al web municipal)

El pressupost es de 90.000€ . La assignació de diners als projectes s'estableix per ordre de votació fins exhaurir el pressupost. Si hi ha un romanent, però que no cobreix la quantitat prevista per al següent projecte mes votat, els tècnics avaluen si es pot dur a terme amb el romanent existent. Si

no es possible, passa automàticament a la següent proposta mes votada que es pugui cobrir amb el romanent existent, que encaixi.

**Sr. Osan** : tot i que la quantitat de lliure disposició ha augmentat en 10.000€ respecte l'any passat, lamentem que no s'hagi recuperat la quantitat inicial de 100.000 € com a mínim, que es va retallar a l'inici de la crisi.

## 6. Estat de l'execució dels projectes anteriors de lliures disposició.

**Sr. Villa** informa de l'estat dels projecte de lliure disposició :

2.015: quedava pendent la pavimentació de Mas Fortuny, que actualment està en execució

2.016: el projecte de Eliminació del mosquit tigre està en procés, s'acabarà al febrer amb un informe que s'ha de presentar.

El projecte Xarxa de joc espais naturals, va quedar paralitzat per que hi havia confusió en quan on ubicar-lo exactament. Finalment s'ubica a la zona de pícnic de la piscina.

Mobiliari Pla de millora: al final del carrer Quadra Canals s'instal·larà *s'instal·laran unes xapes al terra indicant els eixos cardinals i els vents*, uns bancs i un moli de vent. Està tot contractat i a partir de gener es començarà a instal·lar.

Zona Pícnic: S'han integrat molts projecte en esta zona. Un camí escolar i el skate parc estan previstos en aquesta zona.

Jardí Medicinal: també està contractat i es farà a partir del gener.

Material Casal Joves: ja tenen una part del material. Queda pendent la taula de ping-pong i la diana electrònica.

Arbres fruiters: està contractat. Es col·locaran al Casino, al jardí del centre social sanitari i a la zona del pícnic.

Equip de so i micròfons: està contractat, falta que arribi el material i entregar-ho

Mapa interactiu: la empresa ja esta treballant. Es tracta de fer un web i un app amb un mapa interactiu que et vagi donant informació de La Floresta

Finestra sala d'ates: està pendent, està en estudi

Campanya neteja terrenys: s'han fet varies visites per fer un llistat de terrenys o solars que no tenen les condicions de neteja o salubritat necessàries. Aquestes dades es passen a disciplina urbanística i fa els requeriments necessaris al propietaris per a que ho netegen

Consell Infants: se esta treballant en la creació d'un logotip i una cançó

Campanya informativa coneixement del senglar (s'explicarà després des de la comissió Medi Ambient)

**Sr. Merino**: el BMX es va dir que anava a la zona de pícnic, però ara no l'has nomenat

**Sr. Villa**: el BMX es manté i es farà a la zona del pícnic de la piscina, però no he informat per que no forma part dels projectes de lliure disposició

**Veí:** al darrer consell de barri va constar en acta que 14.000€ que s'havien destinat a pavimentar una plaça a prop del c/ moli de Valldoreix i la EMD els havia de retornar a La Floresta. Vull preguntar si aquest diners ja s'han transferit i de quina manera es farà

**Sr. Villa:** aquesta quantitat es va dividir entre el projecte de la finestra i el del skate, aproximadament la meitat per a cada projecte.

**Veí:** La piscina de La Floresta està descuidada, l'Ajuntament no ha invertit res en aquesta piscina des de la seva creació, que va ser possible gràcies a la existència d'uns diners procedents de la cooperativa d'aigües. El pícnic es molt "poca cosa" el que s'ha fet. Originalment estava dissenyat per fer-lo al bosc a dalt del cartell. Demana que l'Ajuntament es replantegi i consideri la necessitat d' inversió a la piscina

**Sr. Villa:** en referencia al pícnic, es varen fer moltes reunions i finalment es va decidir fer-ho on està .

Es un projecte que s'ha fet a partir dels projectes de lliure disposició. A banda puc preguntar al departament d'esports si te previst fer alguna inversió a la piscina

## 7.Retorn de la visita a la zona del carrer Cedrela.

**Sr. Villa:** el 10 d'octubre es va fer una visita a petició de la AW el Faig, a la qual vam assistir per part de l'Ajuntament el director d'urbanisme, Antoni Serra i jo mateix. Es va visitar: pl. Porters, av. Montseny i av. Pere Planes. Es va parlar de la instal·lació de companyies de telèfon i llum, que hi ha punts on no arriben. A la av. Pere Planas es va prendre nota d'incidències i aspectes a millorar, a més de la pavimentació ( zona no pavimentada entre Montseny i Buscarons) que s'incorpora a la segona fase del pla de millora. La visita es va acabar al c/ Cedrela.

## 8.Seguretat.

No hi ha informació que afegir a part del que s'ha comentat a l'informe presidència. Resta fer la convocatòria per a la propera reunió de la comissió després de festes

## 9.Comissions:

### 9.1 Patrimoni i Memòria

**Sr. Masnou:** s'ha començat una sèrie de reunions per a escanejar el material que s'ha rebut. Hem diferenciat les tasques entre les comissions de Patrimoni i memòria i la del Centenari, que som en gran part les mateixes persones. La primera se encarregarà de la recopilació de informació i documentació referent a La Floresta, i la segona es centrarà en el esdeveniment del centenari.

Fa una crida als voluntaris que vulguin participar i torna a demanar a qui tingui material per a la exposició que el faciliti .

Alguns dels projectes que es duran a terme, i que ja estan pressupostats son:

- Audiovisual sobre la història de La Floresta.
- Exposicions

- Creació núm. especial sobre el centenari de La Floresta de la revista Gausac, que publica el Grup d'Estudis Locals
- Que l'aplicació de geolocalització pugui tirar endavant especialment per a l'any 2019
- També es tenen en compte altres aspectes més lúdics, com un ball d'època, teatre, etc...

Sr. Serrats: Va sortir la idea de fer un àlbum de fotografies del passat 1 d'octubre. S'obre la recollida de fotografies per a qui vulgui col·laborar

## 9.2. Medi Ambient

Sr. Fortuny: la neteja dels boscos va ser un èxit, tot i que molts dels residus que trobem son voluminosos i runes, que no pot ser retirat únicament amb el voluntariat. Fins i tot hi havia canonades de fibrociment. Caldria comunicar als propietaris del terrenys bruts que ho netegi completament. També hi ha unes taules d'obra, i volem preguntar si es podríem recuperar com a espai públic. Donem les gràcies a tots els veïns i veïnes que varen participar, ADF Sant Cugat i al CRAE del centre Lledoners de Les Planes per la seva ajuda. També a l'Ajuntament de Sant Cugat per proporcionar el material per fer la recollida. Així i tot hi hagut una certa mala gestió per que es van assabentar poc abans que no ens proporcionarien sacs de ràfia, quan es havien dit que si.

Volem continuar programant aquest tipus de jornades i coordinar-nos amb el CAU o l'Escola per a que s'impliquen mes. Es buscarà si hi ha alguna manera de finançar aquestes jornades amb subvencions. Volem preguntar a l'Ajuntament si s'han acaba els diners de lliure disposició i si hi ha la possibilitat de fer un conveni per poder tenir el suport de l'Ajuntament

Respecte al projecte del senglar. Ja està en execució. Ara s'estan fent unes jornades interactives a la escola, amb infants de 1er a 6é. Aquesta i altres activitats dirigides als infants s'estan facturant a través de la UAB.

S'ha enviat a totes les cases de la Floresta sobre bones pràctiques amb els senglars.

Riera Saladrigues. El passat 28 de juliol es va presentar el document de propostes per recuperar i protegir la fauna a la riera. Es va enviar el document a l'Ajuntament ( a Marina Casals de Participació i altres persones implicades en el projecte) i a la empresa Naturalea. Preguntem si les mesures que proposàvem s'han tingut en compte en el projecte de renaturalització.

Pous perillosos: proposem fer un cens de pous perillosos. Ja han caigut animals i fins i tot persones, i per tal de fer un cens proposem la col·laboració del consell de barri.

Jardí autogestionat: s'ha recuperar l'espai, però amb autofinançament, i es demana recolzament al consell de barri. Casa dissabte es fan jornades de treball. Es pretén fer un espai didàctic.

Cens Ocells: es pretén fer un cens d'ocells. Seria un al·licient per a una proposta que presentarà El Mussol per poder participar a un festival que es volen presentar

### 9.5. Educativa

**Sergi:** parla de la sessió informativa de drogues per a formadors. Van haver molts assistents del CAU, Olimpyc i comissió educativa. Falten dues formacions, una destinada als caps del CAU i altra per famílies.

**Membre comissió:** el passat novembre es vam reunir amb tècnics municipals de cultura i joventut per a parlar de la contractació d'un/una professional per al casal de jove. La idea es que aquesta persona comenci a treballar al gener als baixos del centre social sanitari. Des de la comissió educativa farem un monogràfic aquesta setmana per veure com es gestiona la planta baixa i el casal de menors. De moment sols obrim el divendres, fent jocs de rol. L'any que ve tenim intenció d'obrir mes tardes, fer cinefòrum, etc...

### 9.6. Igualtat

**Sra. Gibert :** comunica de part dels membres de la comissió que com que es de recent formació no tenien res a aportar en aquesta sessió, però que continuen actius

### 9.4. Cultura/Senglar Cultural

**Membre comissió:** degut a que el Senglar Cultural ha minvat des de finals d'any s'ha fet la proposta de fusionar-ho amb la Comissió de Cultura del Consell de Barri.

### 9.3 Urbanisme

**Sr. Piqué:** La última reunió de la comissió d'urbanisme es van tractar tres temes:

El carrer Cedrela, que ja s'ha comentat abans,

El tema que te a veure amb la proposta de trobada del dia 14, referent a la venda d'uns terrenys per part de Promusa a l'Impsol a l'any 2013, per tal d'obtenir una línia de crèdit, amb el benentès de poder recuperar els terrenys un cop s'hagessin retornat els diners que s'havien obtingut com a préstec.

Segons els representants de Promusa la intenció sempre ha estat recuperar els terrenys. Però en la darrera reunió, segons ens van informar els representants de Promusa, semblava que possiblement es perdien els terrenys, millor dit passaven a titularitat de l'Impsol (entitat metropolitana que també gestiona habitatge públic, generalment de venda). A partir d'aquella reunió ens va preocupar que si ja costava entrar en diàleg amb l'Ajuntament, mes encara amb un ens mes llunya com l'Impsol. Els partits polítics d'ICV- MES i CUP van presentar una moció per al proper Ple del dia 18, que entre altres coses demanava a l'Ajuntament que pagues el deute per recuperar els terrenys i no perdre patrimoni. La moció també tractava el tema de l'Habitatge, que preocupa molt en el barri. Es arrel d'aquí que es va proposar fer una comissió mixta on assisteixin també veïns i veïnes per abordar el tema de l'habitatge de protecció oficial. La darrera vegada que es va tractar el tema, al 2011, no va haver-hi consens. Pensem que actualment qualsevol iniciativa ha de partir del diàleg.



Paral·lelament a la presentació i votació de la moció que es faci el dia 18 al Ple Municipal, el dia 14 es convoca una reunió de la comissió d'urbanisme per explicar als diferents partits polítics quin es el nostre posicionament.

L'altre aspecte es referent a una petició que va fer un veí en quant a una proposta de permuta que afecta a un terreny seu, i a un equipament municipal de La Floresta. Hem decidit anar-ho a visitar i conèixer en el terreny la situació.

### Torn obert

**Sr. Quadras** : vol fer un recordar que hi ha molts polítics que estan a la presó de de l'1 d'octubre.

**Veí**: pregunta si des de el reglament del participació es permet que el Consell de Barri es posicioni respecte al tema que ha plantejat el Sr. Piqué, la venda dels terrenys al Impsol , en la línia de la moció presentada. Si es possible, demanaria que es fes una votació.

**Sr. Gibert**: Quan s'ha fet un posicionament a altres consells de barri, ens hem cenyit al reglament que sols deixa votar als membres del consell, es a dir, representats de grups polítics i entitats.

**Sr. Merino**: estic d'acord en que es procedeixi a la votació. En referencia als terrenys del c/ Montserrat, si Promusa compra terrenys a 380€ el m2, i després els ven a 150€, penso que Promusa ens enganya en aquest tema.

El ascensor de la Floresta està encara sense inaugurar, no se a que esperen

**Sra. Gibert** : He pogut parlar amb el regidor d'urbanisme sobre aquesta moció, inclou aspectes molt complexos, en quant al moment que es va fer la finançament, etc... El regidor està disposat a venir a explicar a la comissió d'urbanisme.

**Veí**: respecte al terreny del senyor que vol al permuta, l'Ajuntament li ha dit al senyor que es posi d'acord amb nosaltres. Es tracta un terreny públic que no te sortida, i el seu terreny seria la entrada.

**Sr. Marías** : L'ascensor està pendent d'una qüestió tècnica final , i no es farà inauguració formal per que estem en campanya electoral. La baixada Can Llobet si que te dotació al pressupost 2018 i si que està el projecte fet. Referent a l'Impsol, es una societat d'habitatge pública de l'Àrea Metropolitana, i actualment te intenció de fer habitatge de lloguer. En quan a la operació que es va fer al seu dia , era una línia de finançament (amb opció a compra) que va fer l'AMB a les societats públiques d'habitatge, en un moment on els bancs no donaven crèdit per construir habitatge públic. Ara estem en el punt següent,; o be Promusa retorna els diners a l'Impsol o be aquest últim rep la titularitat i gestiona l'habitatge públic.

**Sra. Serrats**: confirma que el Consell de Barri va tenir la visita d'un particular pel assumpte de la permuta, però considera que no es el lloc , *"som un grup de veïns i no correspon que decidim aquí"*.

Respecte al tema de l' habitatge públic, just aquests terrenys que es van parar la construcció va ser per motius mediambientals. Actualment tenim un debat sobre la taula, que està entre el dret a l'habitatge i la preservació del medi ambient .Jo no estic d'acord en manifestar-nos abans del dia 14, penso que hem de tenir mes informació per posicionar-nos. Hauríem de posar en paral·lel habitatge i medi ambient, i posicionar-nos com a barri sense precipitar-nos

**Veí :** l'asfaltat del Pla de millora ha contribuït a que en els episodis de pluja l'aigua que canalitza la riera Saladrigues augmenti i la erosió sigui major també. Hauríem d'incidir amb la empresa que s'encarregarà de la naturalització, per a que hi hagi esglaons dintre d'aquest pla de naturalització. Ja es perceben al con de dejecció sorres acumulades que taponen la part soterrada de la riera, abans d'entrar a la zona del golf. Demano que es tingui en compte aquesta consideració. També hauríem d' exigir a l'Ajuntament començar a planificar la segregació de pluvials i disminuir el volum de fluvials d'aquestes rieres.

**Sr. Contijoc:** el tema dels terrenys de Promusa es suficientment important per a que es quedi en suspens. Els tres partits que tenen previst presentar la moció, a La Floresta, segurament si que superen el 50% . Demano que es tingui present la opinió dels veïns de La Floresta, i especialment la seva representativitat al barri, que no es la mateixa que a la resta de Sant Cugat .

Ara vull dirigir dues preguntes al Sr. Brugaroles :

**Sr. Contijoc:** La opció de compra està en funció de les dues parts o en mans de l'Ajuntament ?

**Sr. Brugaroles:** la decisió està en mans de l'Ajuntament

**Sr. Contijoc:** al marge del preu que costes els terrenys al seu moment, el preu de compra actual, guarda relació amb el preu del mercat actual ?

**Sra. Gibert:** Aquesta informació s'explicarà el dia 14

**Veí:** la proposta que faria de votar no la faria tant en aprovació o no de la moció, sinó respecte a que es retiri la moció i obrir el debat sobre on ubicar els habitatges de protecció oficial.

**Veí:** a la comissió de medi ambient vam tractar molt amb la empresa Naturealea sobre la preservació de la fauna i algunes espècies, com els eriçons. No tenim retorn. El projecte ja hauria d'estar acabat i apunt de sortir a informació pública.

**Sra. Gibert:** prenem nota i preguntarem com està el projecte. Ara si, donem pas als dos últims punts de la sessió:

- *“Posicionament del Consell de Barri respecte a la recuperació dels terrenys de la av. Verge Montserrat per part de Promusa i apertura d'un debat sobre l'habitatge públic”*

**Sr. Pique:** aquest tipus de propostes intentem tractar-les a la comissió d'urbanisme per que al consell de barri es molt més complex fer-ho i no se'n sortim

**Veïna:** jo demanaria al regidor d'urbanisme saber quants terrenys es van empenyorar en aquell moment , i quants s'han recuperat avui en dia, i a quin cost.

**Sr. Gibert :** aquesta informació la explicarà el tinent alcalde . Agafo la proposta del Sr. Pique, deixem aquest tema fins que es tracti a la comissió d'urbanisme. Si que hem de reprendre el tema i donar pas al punt:

- *“Relleu de la vicepresidència i secretaria”:* Les dues candidatures son :

Vicepresidència : Silvia Llombart

Secretaria: Pere Lecha ( que anuncia deixaria de ser representant de la CUP-PC al Consell de Barri )

S'aproven les dues candidatures amb 11 vots a favor, (10 dels representants presents i 1 de la presidència) i la abstenció del grup municipal CUP-PC

Es dona per finalitzada la sessió amb la actuació del cor Javato a les 21:15

Guillermo Gallego

Nuria Gibert

Secretari del Consell de Barri

Vist i plau de la presidenta del Consell de Barri